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El Jovent tanca
les seves portes
Ara fa més d'un quart de se

gle, era l'any 1978, quan va

néixer a Granollers el bar
restaurant Jovent, dirigit
pels germans Rafael i Jesús
GarCÍa. Moltes coses han
canviat des d'aleshores, però
n'hi ha que no canvien mai.
La gent continua necessitant
tenir punts de trobada, un

lloc on seure tranquil a

prendre un cafè en parella,
una taula al voltant de la

qual prendre una cervesa

amb els amics, uns esmor

zars amb els companys,
unes tapes en família, fins i
tot el diumenge a la tarda,
amb el Barça com a excu

sa ...

Han estat més de vint-i
cinc anys veient passar tot

tipus de gent pel nostre es

tabliment, jovent sense ga
nes d' escoltar als professors,
parelles d'adolescents que
amb els anys han vingut
amb els fills, colles d'amics,
societats esportives, celebra
cions i reunions de tot ti

pus ...

Tots han trobat el nostre

servei i la nostra companyia
i de tots ens sentim orgullo
sos; per això ens agradaria,
ara que malauradament
arriba l'hora dels adéus, ex

pressar el nostre agraïment
a totes les persones que han

passat per casa nostra du
rant tots aquests anys, els
clients, els treballadors,
veïns i amics; a tots vosal
tres, gràcies per dipositar la
vostra confiança en el nos

tre establiment i per com

partir tant de temps amb
nosaltres.

El temps no perdona, i l'
hora de la jubilació ens arri
ba a tots. El Jovent sempre
serà en algun racó del nostre

cor.

RAFAEL GARCÍA
I JESÚS GARCÍA

Granollers

Agradecidos
Los padres con un hijo dis

capacitado de 31 años damos
las gracias a la Junta del Pa

tronato, al Director General,
a la Directora del Área So
cial y a los profesionales de
la Fundació Privada Vallès
Oriental. y en especial reco

nocimiento, a los Monitores
y Monitoras por su gran en

trega profesional y humana
en la atención diaria que
prestan a nuestros hijos.

Es meritorio resaltar el
gran avance conseguido en
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Reclamació a l'hospital

E
I passat 24 de febrer vam experimentar una gran

i?dign�ció i impotència al servei d'Urgències de
1 Hospital de Granollers. El nostre pare, Ceferino
Peñalver Ramírez va entrar a Urgències a les
14.30h amb un quadre d'embòlia cerebral diag
nosticada pel metge de capçalera d'Urgències a

La Garriga. Es va demanar el servei d'ambulància a

causa de l'estat del pacient. Va entrar a Urgències a

les 14.30h y va ser atès a les 17.00h.

Quina tristesa em fa pensar que el pobret no podia
ni defensar-se i estava desemparat i nosaltres, els fa
miliars, com bons minyons a la sala d'espera, sense

molestar i esperant notícies del meu pare. Ell no va

tenir cap assistència mèdica en tota aquella estona.

El tenien a la llitera en un passadís com si res, tenint
un quadre d'embòlia cerebral. Fins que una metges
sa se'n va adonar i es va fer càrrec del nostre pare.

Hem fet una reclamació al supervisor general de
l'hospital i no se'ns ha comunicat res concret. Nosal
tres com a familiars no volem que això quedi així,
volem que no li passi a ningú més. Per això dema
nem que els incompetents que van desatendre el

n?str,e p�re vagin al carrer perquè no desatenguin
nmgu mes.

Tenim ràbia i més ràbia, no hi ha dret i tenim por
que un altre dia necessitem el servei de l'hospital, ja
que no ens .ofereix cap confiança. Aquest servei, el
nostre pare Ja no el farà servir més, ja que va morir
el 26, de febrer., Tenim el dubte de si el nostre pare
hagues estat ates en el seu moment com cal hauria

tingut alguna oportunitat de viure.
Per això ens queixem a l'Hospital de Granollers,

per falta d'atenció i assistència al malalt. Al nostre

pare li van robar unes hores vitals per la seva vida.
Si us plau, denuncieu qualsevol cas de negligència,
entre tots podem millorar el servei pel que tots pa
guem i necessitem alguna vegada a la nostra vida.

M. TERESA I SALVADOR PEÑALVER COMÍN
La Garriga

estos años en instalaciones y
potencial humano, y el es

fuerzo para recaudar los re

cursos económicos necesa

rios para poder realizar esta

gran obra social en beneficio
de nuestros hijos, y así mis
mo los proyectos a realizar a

corto plazo.
Los padres no hemos sido

ajenos a esta evolución, por
ello hemos constituido la
asociación de discapacitados
intelectuales ASDISINT, de

padres, madres y tutores de

personas con discapacidad fí
sica, intelectual y sensorial,
con el fin de formar una

gran familia donde podamos
compartir nuestras preocu
paciones y las de nuestros

hijos, y en colaboración con

la dirección del centro, los
profesionales y padres, plan
tear y solucionar los temas

que afecten y puedan mejo
rar su calidad de vida.

Por todo ello les estamos

muy agradecidos.
JOSÉ ABELLÁN

CARCELÉN
Granollers

Aclarint possibles
confusions
En referència a I' escrit del dia
18 de febrer de 2005, amb el
títol "Descubierto un timo en

nombre de la Cruz Roja", vo

lia fer-li arribar, com a presi
dent de I' Assemblea Comar
cal de la Creu Roja a Grano
llers, una observació per
aclarir la barreja d'imatge
amb el text exposat.

.

Per una banda, la fotogra
ha mostra una imatge real
de voluntariat i professio
nals de la nostra entitat, que
correspon a una activitat
que es va celebrar el passat
12 de juny de 2004, (suposo
que aprofitant-la dels seus

arxius d'imatges). A peu

d'aquesta fotografia, en l'es
mentat article del 18 de fe
brer, van c o l-l o ca r el se

güent text: "los timadores
ofrecen servicios sociales co

mo los que presta la Cruz
Roja a modo de gancho para
su estafa", creant confusió
tant als lectors i problemes
d'imatge que està ocasio
nant a les persones que sur

ten en la fotografia.
Per una altra banda, el "ti

mo" comenta que ha estat a

Mollet i aquesta imatge està
feta a les instal·lacions de la
Creu Roja a Granollers. Per
últim, vull aclarir que la
Creu Roja des d'anys enrera,
sí que realitza campanya de

captació de socis a través via

telefònica, comunicant a tots

els mitjans de cornunícacíó
cada cop que iniciem aquest
tipus de campanya, fet que
contradiu el que especifica
l'article. Per evitar qualsevol
malentès o dubte al respecte,
sempre recomanem i convi
dem a la població, que ens

truquin per comprovar si es

tem fent una campanya.
JAUME ARMADANS I

PRIMS
President de la Creu Roja a

Granollers

Els arbres de la plaça
Joan Oliver
Sóc veïna de Can Bassa. Visc
a la plaça Joan Oliver, una

plaça amb arbres i un parc
on poden jugar els nens.

L'altre dia van fer una reunió
al centre cívic per treure els
arbres, on només va assistir
la gent que vol treure'ls
(aproximadament 20 perso
nes).

Quanta gent hi ha al barri?

Aquesta plaça és del barri o

és d'un bloc de veïns?

Aquesta decisió de tallar

i!.legalment els arbres, no l'
hauria de prendre tot el barri
conjuntament amb algun
responsable de medi am

bient? A la reunió hi havia

algunes persones que no hi
estaven d'acord i no se'ls va

escoltar ni se'ls va deixar

parlar. A l'estiu aquesta
plaça és plena de vida, amb
els nens jugant al pare. On

jugaran a l'estiu? Què posa
ran per fer ombra a la plaça?
Ombre!.les de "Frigo"?

S'hauria de preguntar a

tothom la decisió dels arbres.
El barri és de tothom i tot

hom hi té molt a dir. A mi
no em molesten els arbres, i

no se'm va escoltar.
VEÏNA AFECTADA DEL

BARRI DE CAN BASA
Granollers
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